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ČESKO: REKAPITULACE FAKTŮ – ZKUSTE SE ZAMYSLET A POUŽÍT VLASTNÍ ZDRAVÝ ROZUM!!!

– Vláda nedodržuje zákony, Ústavu ČR ani Listinu zákl. práv a svobod, nerespektuje a ignoruje
rozhodnutí Ústavního soudu, porušuje beztrestně zákony, není to nikomu divné? Jak to, že ji nikdo
neodvolá a neodstoupí pro nedůvěru a podvody, jak ji můžou lidé věřit a poslouchat?!!! Taková
vyhláška o povinném očkování smrtící vakcínou od podivné vlády, která lže vlastnímu lidu, nemůže v
žádném případě platit už z principu!!! Tak zkorumpované politiky nemají snad nikde na světě (kromě
USA)! Pokud vláda nedodržuje vlastní zákony a tyranizuje vlastní obyvatelstvo, zastrašuje, šikanuje a
vymýšlí nelidské zákony na genocidu lidstva, pak je potřeba s tím radikálně udělat pořádek a podle
ústavy a práva jednat. Jak je možné, že nám vládne jakási podrazácká koalice, která neseriozním
způsobem obešla řádné volby?! Kdo schválil takovou možnost, jak se dostat k moci podvodem? Že by
naše “spravedlivá” justice? Lidé a voliči určitě ne, takže kdo jsou ti spekulanti, podrazáci a taktici u
moci, co si upravili volby ke svému prospěchu?! A jsou to ještě seriozní lidé, co jsou nyní u koryt?
Myslí si to někdo z nás? určitě ne!!! Jak je možné, že se tam stále drží totální nuly, jako např. Bedna,
který řekl veřejně v TV na dotaz redaktorky, co bude dělat v parlamentu, doslova: “Kam mě pan Fiala
postaví, tam budu stát” (za statisícový plat) !!! Chtěl bych vidět toho mentála, co ho volí.

– Vláda nerespektuje názory vědců, lékařů a odborníků, nejen u nás, ale i všude ve světě, kteří se
snaží pravdivě informovat o situaci ve zdravotnictví o stavu a počtu skutečných pacientů. Některé
záměrně zesměšňuje a dehonestuje, odvolává z funkcí. Proč?!!! Pravdu nelze umlčet, jednou vyjde
vše na světlo a bude nový Norimberský proces!!! Z jakého důvodu se nesmí říkat pravda lidem? Proč
se nakupují za miliardy z našich daní biologické zbraně na genetické pokusy na lidech a když je
nikdo nechce, tak vymyslí vyhlášku o povinném očkování?!!! To postrádá logiku a zdravý rozum to
musí vyhodnotit jako podvod století. Vazby politiků na různé pochybné pharma-mafie jsou prokázané,
ale nikdo to neřeší?!!! Americké firmy nikdy nezajímala lidskost, tam funguje jen hnusný
kapitalistický byznys a podvod, jak parazitovat na slušných a pracujících lidech.

– Amerika a její vůdci jsou odjakživa zločinecká organizace, která napřed vyvraždila původní
obyvatelstvo, pak za celou dobu existence rozpoutala přes 400 válek po celém světě, vyvraždila
spoustu slušných a nevinných lidí, pod záminkou budování demokracie (stačí se zeptat Google), ale
jak ta jejich demokracie všude dopadla a jaký měla skutečný záměr a závěr není problém dohledat z
různých zpráv a informací. U nás po válce musela jejich armáda bezdůvodně rozbombardovat ještě
pár měst, aby měli následně kapitalisté byznys a mohli nám nabídnout placenou pomoc při obnově
továren!!! To už snad každý pochopil. Proč máme věřit jejich podivným genetickým mRNA sra*kám,
které už ve světě zavraždily spoustu lidí a dětí? Proč je už několik milionů mrtvých a těžce
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postižených po jejich “vakcínách”, které nefungují, nechrání, spíše prokazatelně škodí!!! (viz náš
prezident, ministr zdrav., hlavní hygienička a další, kteří přesto chtějí nařídit povinně vakcínu). Proč
jsou zaznamenány v mnoha případech srdeční problémy, srážlivost krve, různé záněty orgánů apod.,
vše je prokázané a nikoho to nezajímá? Proč už se rodí mrtvé děti? to přece není normální!!! Proč se
nesmí používat ivermectin a isoprinosin, který je vyzkoušený a schválený a v různých zemích už
zastavil falešnou pandemii či epidemii? Proč pharma mafie zakázaly tyto léky používat? nikomu to
nedochází? V poslední době umírají očkovaní sportovci, dříve zdraví lidé, dokonce zdravé děti. Na
jednotkách JIP už leží nejvíce očkovaných, ale to se nesmí říkat nahlas? proč asi? proč nám lžou
denně do očí a myslí si, že jim to budeme baštit?!

Jak to, že ti, kdo způsobili pandemii a vypustili záměrně a podvodem už několik variant virů do světa,
se místo nápravy a odškodnění ještě napakují miliardami z obětí jejich biologických zbraní, kterým
říkají vakcína, přesto, že jsou to jen chemikálie pro genetické pokusy na lidech?!!!

Proč byl zavražděn německý doktor a vědec Andreas Noack, který objevil ve vakcínách grafen? proč
není na obalech vakcín uvedena tato skutečnost? Nikdo to řádně nevyzkoušel, neschválil, má to
prokazatelně nežádoucí účinky a přesto se to bude nuceně píchat do zdravých lidí? Tady je někdo
šílený nebo dobře placený Sorosem apod. firmami.

– Policie používá logo “Pomáhat a chránit”, ale není jasné komu má pomáhat a koho chránit, zatím to
vypadá, že chrání jen zločince a zkorumpované politiky. Proč nesmí obyčejný člověk říkat v
demokracii (pokud ji ještě máme) svůj názor na náměstí a dostane za to obuškem! Nebo si policie
vymyslí trapný důvod, aby nežádoucího občana mohla za jeho názor protiprávně “uklidit”. Kdo určuje
podle jakých pravidel, kdo smí a kdo nesmí říkat svůj názor a pravdu? Asi nějaký skrytý, dobře
placený šéf, poskok politiků? Tito vykonavatelé “spravedlnosti” nesmí mluvit s občanem, aby pro
svoji “(ne)chytrost” neřekli něco nežádoucího, na to si vymysleli mluvčí, která je vycvičená k
okecávání a zakrývání pravdy. Za nějakou nenasazenou  roušku, která je u zdravých lidí spíše
prokazatelně škodlivá, dostane otec před vlastním dítětem neúměrný krutý záklek, ale následně se
policie omlouvá, že to bylo nepřiměřené a v mezích zákona, ale že sjedná nápravu, proč až po…. Proč
si platíme policii, která zaměstnává brutální dementy a bezohledně kruté burany, kteří nepoužívají
vlastní mozek a neví co je to lidskost?!!! I policista by měl být napřed člověk a pokud zadrží zločince,
tak vykonavatel spravedlnosti. Protože ti primitivní burani v obyčejném životě nic nedokázali, ničemu
nerozumí, nic neumí, nedokážou se v řádném životě poctivě živit, tak proč by nešli za vysoké platy
mlátit lidi obuškem!!! kde svoji agresivitu mají ze zákona povolenou!!! Nechci se dotknout policistů,
kteří se chovají lidsky, pomáhají a chrání především slušné lidi, těm všechna čest. Dříve se říkalo a
každý zná spoustu vtipů na tyto bezmozky, že k policajtům berou jen blbé a silné. Vypadá to, že to
místy platí stále. Něco podobného, jen v zeleném, je u armády. Byl jsem v mládí na vojně 2 roky a
vím a znám to z osobních zkušeností a věřte, nechápal jsem, to nejde pochopit, to se musí ze zákona
respektovat… Takže když se zamyslíte zdravým rozumem, nabízí se otázka, proč si platíme z našich
daní ochranné a obranné složky, které jdou proti nám, když nám mají pomáhat a chránit?!!! Vojáci
raději jezdí na pokyn USA a NATO bránit demokracii do Afgánistánu apod., kde když přežijí, stanou
se z nich milionáři (jeden takový s prostřelenou nohou bydlí vedle mě). Takže si vlastně platíme
agresory, údajně chránící demokracii v jiných zemích?! Pokud by tím měli bránit naši bezpečnost
tady u nás, pak nechápu proč si je sem ty džihádisty zveme (hlavně Makrela) a ještě jim platíme
luxusní živobytí, mobily zdarma s tarifem zdarma a každý je tak slušný a poctivý, že všichni do
jednoho ztratili pasy. Jsem velice zvědavý, jak nás vojáci budou chránit před těmi maskovanými,
amerikou cvičenými imigranty (ISIL/ISIS), až nás začnou vraždit jako bezvěrce, což hlásají veřejně
na všechny strany už dnes a němci jim za to ještě staví mešity. Kdo tomu ještě nerozumí? Těch
vypatlaných teroristů je už v Německu víc, než máme vojáků v armádě a až půjde do tuhého NATO se
na nás vys…kaká, tomu věřte, budou mít dost práce s Ruskem.

– EU, co je to za ksindl a šaškárna plná podivných individuí a zločinců, kteří jdou nepochopitelně a



bezostyšně proti lidu v Evropě!!! Kdo to vymyslel a schválil, ptal se vás někdo, jestli to chceme?
Slyšel někdo z vás, že by to bylo pro nás něčím užitečné? Obchod fungoval i dříve bez EU. Jaké
výhody? Zatím jsem všude četl jen kolik na to doplácíme, jak nám rozkradli vlast, zničili fabriky,
nařizují trapné a ubohé ptákoviny (Pomazánkové máslo, zahnutí banánů, zákaz zabíjaček, Rumu,
zákaz Vánoc… no to je síla). A naši “drazí” dobře placení politici dělají mrtvé brouky. Vypadá to, že
nám chtějí zrušit i peníze, aby nám mohli zablokovat účty, když nebudeme poslouchat, jak gestapo
píská, takže se dostaneme akorád do pěkné pr… Klíče od banky a sejfů vám nikdo nedá, takže kdo
tomu ještě nerozumí?

Nevím, jestli se dožiju rána, jestli nebudu muset prchat a skrývat se v lesích před vražednou
vakcínou a iniciativní teroristickou jednotkou NATO, ale je mi to už jedno. Než takový život řízený
zločinci a spekulanty, kterým jde jen o koryta a ne o voliče a slušné lidi, raději zemřu v ilegalitě.
Pokud se nevzpamatujeme a necháme si s*át na hlavu, dopadneme jako ty tupé ovce, co jdou na
porážku.

Něco tady pořádně smrdí a hnije a pořád mám pocit, že jsem v krutém snu a že se vzbudím zpocený
a zděšený, co to byl za krutý sen. Ale každé ráno, když se vzbudím, se ta krutost opakuje. Nemáte
stejný pocit?

A jak by řekli hlasatelé na ČT1 nebo NOVA, po krvavých zprávách ze světa:

PŘEJEME VÁM HEZKÝ DEN nebo HEZKOU DOBROU NOC A PĚKNÉ SNY!

AUTOR: Patrik K.


